
 

 

 

 

 

 

Rondebriefje raadsronde  

 

Onderwerp Rekenkamerrapport Geusseltbad 

Portefeuillehouder Wethouder Jongen 

Programmanummer 5 Sport 

Behandelend ambtenaar Maurice Cobben 
Raadsgriffie 

Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

De raad heeft de besluitvorming in de raadsvergadering voorbereid en heeft 
daarbij de gelegenheid gehad om vragen aan de wethouder te stellen.  

Vorm bijeenkomst Beoordelen raadsvoorstel ten behoeve besluitvorming door gemeenteraad 
over de aanbevelingen Rekenkamer. 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

In februari 2018 heeft de rekenkamer zijn rapport aangeboden. Vervolgens is 
er op 28 augustus 2018 een informatieronde geweest, waarin de rekenkamer 
het rapport heeft toegelicht en de raad vragen heeft kunnen stellen.  

Inhoud  Vanwege het belang van het Geusseltbad voor de stad en de vragen die 
kunnen worden gesteld over de tekorten in de jaren 2014 en 2015, de 
structurele ophoging van de gemeentelijke exploitatiebijdragen, het 
realiteitsgehalte van de aangepaste begroting en de mogelijke lessen die 
hieruit te trekken zijn, heeft de Rekenkamer Maastricht besloten onderzoek te 
doen naar de besluitvorming over de bouw en de ingebruikname van het 
zwembad. De Rekenkamer heeft dit onderzoek in februari 2018 afgerond en 
aan de gemeenteraad gezonden. Omwille van de gemeenteraadsverkiezingen 
in maart, de onderhandelingen rondom het coalitieakkoord tot juni en de 
zomervakantie is het besluitvormingstraject over dit rapport uitgesteld. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Discussie te voeren over de door de rekenkamer gedane aanbevelingen, 
welke zijn opgenomen in het raadsvoorstel.  

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
informatieronde 

Nee. 

(Vervolg)traject De behandeling van het rapport in de raadvergadering van 25 september 2018 
vindt plaats middels voorliggend raadsvoorstel. 

 


